
Referat 
komitemøde d. 10/11  

 2016 

 

 

Tids og sted: kl. 18.00 – 21.30 Smørum Hallen, Flodvej 62, 2765 Smørum (lokale 4) 

Afbud fra: Mette, Anne og Morten 

Til stede: Betina, Thomas, Louise, Britt, Lydia og Dorte 

 

 Emne/ diskussion Beslutning Ansvarlig 

A. Valg af ordstyrer   

B. Valg af referent    

C. Godkendelse af referat fra komitémøde  29/9 2016   Godkendt  

D. Orientering / siden sidst / opfølgning 
a. Formanden 

 
En Frisk-løber uden dansk statsborgerskab har sidste år haft problemer 
med at deltage ved udenlandske stævner.  
Kontakt fra TV3 sport der fremadrettet har ønske om at fokusere på 
mindre sportsgrene - forhåbentlig vil det også gælde vores sport. 
 
Ny regler omkring figur ( de højere rækker) Der afholdes møde i morgen 
aften for de relevante trænere. 
 
Margaret Brooks er genvalgt for fire år.  

 
b. Dommerrepræsentant 

Ikke til stede 
Mail fra Anne: Ønske om at hver klub er repræsenteret med en dommer 
- tages op igen på mødet i december. 

c. Trænerrepræsentant 
Ikke repræsenteret 

 
 
 
 
 
 
 
 
Louise 
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d. Øvrige medlemmer 
e. NIF: Veloverstået træningsseminar med god opbakning fra øvrige 

klubber. 
SRK: Træningsweekend med juleafslutning på vej 
Jyderup: Et par medlemmer på vej. Skal blive bedre til at markedsføre 
sig selv.  
FRISK: Travlt op til SJS/SJM - svært at skaffe forældre til at hjælpe.    

f. Landstræner 
VM overstået - resultater ikke helt så tilfredsstillende. Skuffelse over at 
de tre løbere ikke ville deltage i møde omkring dommer/ bedømmelse 
Bergedorf og Interland gik rigtig godt - løberne viste flotte resultater. 
Emma Berger stopper som løber. Forhåbning om at hun har lyst til at 
fortsætte som dommer eller træner. 
På de sidste landsholdsture har løberne været meget opdelte 
klubmæssigt og især Interland har budt på en del ”fnidder” fra forældre, 
det vedrører især holdlederen. 

Retningslinjer for landholdet (se udkast i medsendte bilag) 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bilaget med retningslinjer  
blev færdiggjort på mødet 
Vedlægges referat 

E. Økonomi og opfølgning 
a. Budget opfølgning 2016. 

Lydia oplyste om status på budget -der er flere poster, der endnu ikke er 
opdaterede. på plads, og et stort stævne som SJS/SJM endnu ikke er 
afholdt 
 
Landsholdstøjet er blevet godt modtager. De har været store i 
størrelsen, men de sidder fint med lidt tilpasning. Der er tvivl om, 
hvordan de skal vaskes. Ulempen ved at de nu er tilpasset 
individueltsyet ind gør, at løbere fx til længere stævner ikke kan 
medbringe flere. 
Forslag om at der betales et beløb på 150 kr. til vedligeholdelse af 

 
 
 
 
 
Information om 
vedligeholdelseskonto 
Britt og Louise 
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indmarchdragter, sådan at der er økonomi til at indkøbe nye, når de 
slides eller pigerne vokser ud af dem. Man får som løber på landsholdet 
udleveret den inden første stævne. Der gives information hertil på 
næstkommende forældremøde.    

 

 

F. Arrangementer 
a. SJS/SJM 

Forslag om fotograf ved dette stævne udsættes til DM. Betina 
undersøger privat kontakt. Vi skal være opmærksomme på at forældre 
skal give tilladelse til billeder til markedsføringsbrug. 
Spørge på næste formandsmøde om klubberne har tilladelse fra 
forældre. 
Tysk dommer. Modtager ikke honorar for deltagelse. Dorte sørger for 
gave ca. 1000-1200 kr. 
Ved velkomst: mange løbere - lange dage - bak op - næste år ny form. 
Husk klapvifter. Præsentation af dommere og beregnere. Tak til alle der 
har hjulpet. Ved afslutning: husk at reklamere for DRSU træningsseminar 
i januar.  

b. Årshjul2016-2017 (fast punkt) 
c. Årshjul 2017/2018 

Herunder fastsættelse af komitemøder frem til årsmøde. 
Januarmøde for komite 
 

a) DRSu seminar januar -planlægning 
Planlægning udsættes til mødet i januar. Der skal dog være mulighed for 
overnatning for dem, . dDer deltager to dage. Sted afhænger af antal. 
Betina vil gerne være der til overnatning. 
Invitation udsendes til klubberne i december 

 
 
 

 
 
Fotograf ved DM 
Betina 
 
 
 
Dorte sørger for gave til 
vores tyske dommer 
 
Dorte velkomst lørdag 
Britt afslutning søndag 
 
 
 
 
Vi fik ikke aftalt mødedato 
for januar 
 
 
 
 
Lydia 
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b) Skating school december 11/12 
c) Opdatering på datoer dommer 1 og 2 - ok 
d) Beregnerkursus - ny dato  

G. Hjemmesiden 
a. DRsU Facebook side/ nyheder 

  

H. Evt. Mulighed for at afholde møder på tirsdage og torsdage fremadrettet   

I. Punkter til næste møde? Dato 
Årshjul sæson 17-18 
Stævnedatoer fastsættes herunder stævne i Horsens i september 2017 
Indkalde til træner-dommermøde. Louise indkalder  
Invitation til træningsseminar - husk t-shirtstørrelse.  
Skal deles ud inden jul - svar senest tre uger inden. 
Overnatning: Mulighed for overnatning på vandrerhjem eller evt. i hallen. Kræver 
vågenvagt. 
 

  

 

Venlig hilsen 

Dorte Wirth 
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